

香港民意研究所（研究所，PORI）有關 警方搜查研究所辦公室及取走資料之跟進聲明

2020 年 8 月 4 日

香港民意研究所謹代表義務法律團隊，向公眾簡述有關警方於 2020 年 7 月 10 日從研究所取走資料後的跟進事宜。

1. 研究所早前要求警方提供當日從研究所搜取資料的副本，警方於 2020 年 7 月 17 日去信研究所律師，指只會把搜得的資料封存 14 天，但無正面回應會否向研究所提供資料副本。
2. 研究所及律師必須取得有關副本，方可決定下一步行動。因此，律師已於 7 月 31 日去信警方，要求取得有關資料副本，並於期間繼續封存資料。
3. 警方已經確認收到律師信件，並正在草議回覆。

A Follow-up Statement from Hong Kong Public Opinion Research Institute (PORI) on a Police Search of PORI's Office

4 August 2020

PORI provides a brief update on behalf of its pro bono legal team to explain to the public the latest progress of an incident which happened on 10 July 2020 where the Hong Kong Police took away data from PORI.

1. PORI has sought the Police provision of a copy of the materials seized earlier, the Police indicated in its letter dated 17 July 2020 that it would seal the seized materials for 14 days, but did not confirm whether it would provide copy of the seized materials to PORI.
2. PORI and its Solicitors must first obtain a copy of the seized materials. On 31 July, PORI wrote to the Police seeking provision of same and asked the Police to continue to seal the seized materials.
3. The Police confirmed receipt of the letter, and was drafting a reply.